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با حکم مدیرعامل استقلال نصرالله عبداللهی به عنوان سرپرست 
جدید این تیم معرفی شد.

از جدایی کادرفنی قبلی استقلال، پرویز مظلومی نیز از سمت 
سرپرستی آبی پوشان پایتخت کنار رفت. با حضور فرهاد مجیدی 
در راس کادرفنی اما صحبت هایی درباره انتخاب فرزاد مجیدی 
به عنوان سرپرست جدید آبی ها به گوش رسید اما این موضوع 

نهایی نشد. حالا اما مدیران استقلال تصمیم خود را در این 
خصوص گرفتند و نصرالله عبداللهی را به عنوان سرپرست جدید 

منصوب کردند.
در اطلاعیه باشگاه استقلال آمده است: »با حکم احمد مددی 
مدیرعامل استقلال، نصرالله عبداللهی به عنوان سرپرست تیم 

فوتبال استقلال انتخاب شد«.

نکته عجیب حکم مددی اما انتخاب فرزاد مجیدی به عنوان 
کمک سرپرست استقلال است.

پست کمک سرپرست تاکنون در فوتبال ایران وجود نداشته اما 
حالا به نظر می رسد با توجه به اصرار فرهاد مجیدی برای حضور 
برادرش در کادرفنی این تصمیم از سوی مدیران باشگاه اتخاذ 

شده است.
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آموزش به هرقیمت، گزارۀ 
این روزهای کرونایی

درحالی ابتدای هفتۀ جاری، 
آینده  با عنوانِ »سال  خبری 
را  مدارس  هرشرایطی  تحت 
باز می کنیم« به گفتۀ معاون 
پرورش  و  آموزش  وزارت 
»تحت  گزارۀ  که  شد؛  اعلام 
بار خاص  دارای  هرشرایطی« 
است که مسئولیت مهمی در 
این راستا را به دوش می کشد و برآیند نهایی در این راستا با 
توجه به آموزش های موجود در فضای مجازی و تریبون های 
دیداری براین مهم تأکید دارد که تمرکز بر آموزه های روانی و 
توجه به سلامت روان در دوران حاضر در کنار آموزش های 
درسی، دارای اهمیت بوده و ضرورت توجه به این امر، موضوعی 

است که تقریباً در بازه زمانیِ فعلی مغفول مانده است.
رضوان حکیم زاده درحالی معتقد است؛ تصور اینکه کودکی 
که شناختی از دنیای مدرسه ندارد از طریق گوشی یا تبلت، 
حروف الفبا را به طور کامل یاد بگیرد، غیرقابل قبول است که 
اذعان دارد: حتی کشورهایی که در امر آموزش پیشرو هستند، 
با اینکه دسترسی های خوبی در زمینه های فناورانه از جهت 
سرعت و پهنای باند دشتند، مدارس را در دوره ابتدایی با حفظ 

پروتکل های بهداشتی بازگشایی کردند.
اگرچه تفهیم الفبا برای کودکان، حائز اهمیت و  قابل رصد است 
اما مقایسه کشورها در این خصوص امری غیرکارشناسی و دور از 

انتظار از مسئولان ذی ربط در سطح اجتماع فعلی است.
رصد معابر و خیابان ها، نحوه عدم رعایت مسائل بهداشتی 
-از ماسک زدن تا فاصله گذاری اجتماعی- ترددهای شهری و 
شلوغی های مترو و وسایل حمل ونقل عمومی، براین مهم 
تأکید دارد که موارد پیشگیرانه آنگونه که باید به طور مستمر 
و همگانی اجرا نمی شود و در مجرای این مسیر -که به گفتۀ 
مسئولان ذی ربط، زنگ خطر موج جدید ویروس کرونا برای 
کودکان و نوجوانان مطرح است و افزایش بستری و ابتلا 
کودکان به ویروس کرونا و خطر وجود کرونا انگلیسی در جامعه، 
بیش از پیش گوشزد می شود؛ چرا که این موج جدید ویروس، 
علاوه بر سالمندان، گروه سنی پایین تر را نیز در معرض خطر 
قرار داده است- به کاربردنِ لفظ »تحت هرشرایطی« نمی تواند 
گزاره ای مناسب برای اوضاع کروناییِ حاضر باشد که سلامت و از 
دست ندادن افراد جامعه، اولویت کنونی در اجتماع حاضر است.
و درحالی آموزش های ابتدایی و مفاهیم درسی برای جامعه 
کنونی و آیندۀ موجود در آموزش، از اهمیت فراوانی برخوردار 
است که ضرورت توجه به روحیات و خلقیات کودکان در 
مراحل گذر از پاندمی کووید19 نیز گزینه ای قابل اهمیت در این 
مسیر است که ضرورتِ توجه بیشتر در این مجرا را دارد که به 
گفتۀ ایوب همتی- مشاور و روانشناس؛ امروزه خانواده ها تحت 
تأثیر و پیگیر مستمر اخبار مربوط به حوادث کرونا هستند و 
در گروه های دوستانه و خانوادگی بحث و گفت وگو پیرامون 
خطرات و عوارض ناشی از کرونا به وفور وجود دارد و بنابراین 
کودکان نیز ناخواسته در معرض اخبار این موضوع قرار دارند که 
از نظر روانی با توجه به کم بودن میزان دانش و آگاهی نسبت 
به مسأله دچار آسیب های روحی و روانی از جمله رفتارهای 

پرخاشگری می شوند.
باتوجه به شرایط حاکم در جامعه، باید منتظر بود و دید ارائه 
راهکار مشخص در این زمینه با چه رویکرد و درون مایۀ مشخص 
برای سال جدید مورد تنظیم قرار خواهد گرفت که نادیده گرفتنِ 
را هبرد اصولی در راستای تمرکز و ایجاد آرامش در کودکان، لطمه 

سنگینی به آیندۀ اجتماع وارد خواهد کرد.

سرمقاله

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید محمدرضا متبحری  را گرامی می دارد

در پی انتقال سند تالاب انزلی به  وزارت نیرو و پیگیری این 
وزارتخانه برای دریافت سند ۴۲ تالاب دیگر رییس سازمان 
جنگل ها گفت: تالاب ها به هیچ وجه قابل واگذاری نیستند. 
درمورد تالاب انزلی نیز اشتباه شده است و سند این تالاب 

به زودی به سازمان جنگل ها بازخواهد گشت.
مسعود منصور با تأکید بر اینکه تالاب ها به هیچ وجه قابل 
واگذاری نیستند، اظهار کرد: بر اساس قانون وزارت نیرو، 
سازمان حفاظت محیط زیست و سازمان جنگل ها وظایف 
مشخصی از جمله حفاظت، تعیین حد بستر و... تالاب ها را 
برعهده دارند. باوجود وظایف متعدد، سند مالکیت تالاب ها 

باید به عنوان انفال برای منابع طبیعی حفظ شود.
وی در ادامه با اشاره به اینکه هیچ استناد قانونی مبنی بر 

انتقال سند تالاب ها به اسم وزارت نیرو نداریم، تصریح کرد: 
سند تالاب انزلی به دلیل اشتباه اداره ثبت استان گیلان به 

اسم وزارت نیرو شد.
رئیس سازمان جنگل ها ادامه داد: بلافاصله پس از این 
اتفاق من به رییس سازمان ثبت نامه زدم، مستندات قانونی 
را ارسال و اعتراض سازمان جنگل ها را اعلام کردم. رییس 
این سازمان اعلام کرد که انتقال سند تالاب انزلی به وزارت 

نیرو اشتباه است و اصلاح می شود.
منصور در پایان با بیان اینکه پس از این هیچ سندی 
نخواهد شد،  تالاب ها صادر  حوزه  در  نیرو  وزارت  برای 
جنگل ها  سازمان  به  نیز  انزلی  تالاب  مالکیت  گفت: 

بازخواهد گشت.

تالاب ها قابل واگذاری نیستند
خبر اول

معاون مؤسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی 
با اشاره به اتمام تزریق دوز اول واکسن کووپارس به 
۱۳ نفر پیش قراول طرح، گفت: ۱۲۰ نفر باقی مانده 
را  اول  به تدریج دوز  از روز سه شنبه  نیز  اول  از فاز 

دریافت می کنند.
اجرای  جزئیات  درباره  فلاح  محمدحسین  دکتر 
کارآزمایی بالینی واکسن کرونا انستیتو رازی با نام 
روز  از  بالینی واکسن  کارآزمایی  »کووپارس«، گفت: 
یکشنبه ۱۰ اسفند ماه با دو نفر از داوطلبان آغاز شد و 
طی یک هفته ۱۳ نفر پیش قراول تزریق واکسن، دوز 

اول آن را دریافت کردند.
وی افزود: جلسه ای با حضور کمیته DFMB داشتیم تا 

نتایج اولیه تزریق واکسن و ایمنی آن را مورد بررسی 
قرار دهند. خوشبختاته نتایج تزریق واکسن به این ۱۳ 
نفر بسیار خوب بوده و تاکنون مورد خاصی یا عوارضی 

از تزریق واکسن نداشته ایم.
معاون تحقیقات موسسه سرم سازی رازی، تاکید کرد: 
بر اساس برنامه از پیش تعیین شده قرار است تا در 
فاز اول مطالعات بالینی ۱۳۳ نفر واکسن کووپارس 
این  قراول  پیش  نفر   ۱۳ ابتدا  که  کنند  دریافت  را 
کار بودند و در ادامه  طرح تزریق واکسن به ۱۲۰ نفر 
باقی مانده از فاز اول تست بالینی، از روز سه شنبه- ۱۹ 

اسفندماه آغاز می شود.
وی درباره گروه سنی ۱۳ نفری که تاکنون واکسن را 

دریافت کردند، بیان کرد: در بین این ۱۳ نفر پیش 
قراول حداقل سن ۲۹ سال و حداکثر سن ۵۵ سال 
بوده است. همچنین ۳ نفر از آنها خانم و ۱۰ نفر نیر 

آقا بوده اند. 
فلاح در خاتمه تاکید کرد: واکسن کرونا انستیتو رازی 
در ۳ دوز تهیه شده است که دو دوز اول عضلانی و 
دوز سوم استنشاقی است. تزریق واکسن در روز صفر 
و ۲۱ صورت گرفته و دوز استنشاقی روز ۵۱ در اختیار 

داوطلبان قرار می گیرد.
روند  این  ادامه  با  می کنیم  پیش بینی  گفت:  وی 
احتمالا در اردیبهشت ماه فاز دوم کارآزمایی بالینی 

را آغاز کنیم. 

رئیس کمیته دستمزد شورای اسلامی کار با اشاره به 
جزئیات محاسباتی سبد معیشت کارگران گفت: رقمی 
که به عنوان سبد معیشت تعیین شده بسیار کمتر از 
رقم واقعی بوده و نماینده کارگران فقط برای ادامه مسیر 

تعیین مزد مجبور به پذیرش این رقم شده است. 
فرامرز توفیقی- رئیس کمیته دستمزد شورای اسلامی 
کار در توضیحات تکمیلی درباره هزینه سبد معیشت 
گفت:بعد از تعیین سبد گاهاً  از کارفرمایان شنیده می 

شود که این سبد سبد کارگری بوده است.
وی با بیان اینکه نماینده کارگران هیچ دخل و تصرفی 
در سبد معیشتی که تعیین شد نداشتند بیان کرد:در 
جدول های مشخص شده سهم خوراکی ها و آشامیدنی 
ها در دهک چهارم مطابق آمار مرکز آمار است. نماینده 

مرکز آمار اعلام کرده است که با توجه به اینکه سه دهک 
اول کشور, کشاورزان هستند، دهک چهارم می توانند 

کارگران باشند.
توفیقی گفت: میانگین سهم کل خوراکی ها و آشامیدنی ها 
مطابق این جدول حدود 36.63 درصد مشخص شد. 
مطابق این جدول استان تهران به عنوان کمترین نرخ 
جمعیت خانواده و ضریب اهمیت خوراکی ها و استان 
سیستان و بلوچستان به عنوان بیشترین نرخ جمعیت 
خانوار و ضریب اهمیت خوراکی ها به عنوان حد پایین و 

بالا انتخاب شدند.
رئیس کمیته دستمزد شورای اسلامی کار ادامه داد: سهم 
دخانیات، خشکبار از سهم خوراکی ها مطابق آمار مرکز 
آمار کسر و محاسبه شده است. برای محاسبات سبد بعد 
از تعیین ارقام به دست آمده برای یک خانوار از اطلاعات 
مرکز آمار در کمیته دستمزد باید ضرائب فوق را به عنوان 

حد پایین و بالا در نظر بگیریم یعنی:
استان تهران به عنوان پایین ترین سهم خوراکی ها و 

نرخ جمعیت خانوار
سهم مصرف خوراکی ها حدود 255117 ریال و مصرف 
حدود  نفر   3.1 با  تهران  در  خانوار  یک  ها  خوراکی 

23725881ریال می شود.
 بنابراین سبد معیشت خانوار استان تهران

 اگر 23.725.881را در 100.23.74 ضرب کنیم به رقم 
99.940.527 ریال می رسیم.

وی ادامه داد: مطابق آمارها، استان سیستان و بلوچستان 
به عنوان بالاترین سهم خوراکی ها و نرخ جمعیت خانوار 

را دارد که سرانه مصرف خوراکی ها حدود 255117 ریال 
است. مصرف خوراکی های یک خانوار در سیستان و 
است.  نفر حدود 34.44.795 ریال  با 4.5  بلوچستان 
بلوچستان  و  سیستان  استان  خانوار  معیشت  سبد 
رقم  کنیم  ضرب   100.5382 در  حدود34.440.795 
63992559 ریال به دست می آید.  به فرض میانگین 
گرفتن دو سطح بالایی و پایینی سبد معیشت، باید 
برای سبد معیشت کشوری داشته باشیم. سبد میانگین 
کشوری حدود 81.966.543 ریال است. سبدتعیین شده 

کشوری هم حدود 68.950.000ریال است.
وی بیان کرد: علاوه براینکه مطابق محاسبات هزینه سبد 
معیشت حدود 99.940.527 ریال می شود. ما عدد و رقم 
پیشنهادی را پذیرفتیم که به یک اجماع و وحدت رویه در 
مسیر تعیین مزد برسیم. برخی کارفرمایان اصرار دارند که 
مزد به صورت منطقه ای تعیین شود, این درحالی است 
که در سیستان و بلوچستان حدود 6میلیون وخورده 
است و یک کارگر با بهترین شرایط حدود 3میلیون تومان 
دریافت می کند و حدود 50درصد سبد معیشت را دریافت 
نمی کند. چگونه مزد منطقه ای تعیین کنیم و این مقدار 

هم کمتر دریافت کند؟
اعلام  کارفرمایان  دیگر  سوی  از  کرد:  اظهار  توفیقی   
می کنند که دولت سهم خودرا پرداخت نمی کند. اگر 
کنند.چگونه  می  پرداخت  را  دولت  سهم  کارفرمایان 
است که 50درصد سهم سیستان بلوچستانی ها پرداخت 
پرداخت  هم  تهرانی ها  سهم  30درصد  و  نمی شود 

نمی شود. بنابراین کارفرماها هم از سهم کارگر می زنند.

تزریق واکسن »کووپارس« به ۱۳ نفر

واقعیت های محاسباتی سبد معیشت کارگران؛

رقم تعیین شده برای هزینه کارگران غیرواقعی است

کرونا در ایران

حقوق و دستمزد

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »رضا گرجی« جامعه

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی فرمانداری فردیس 
اعلام کرد ۱۵۶شعبه اخذ رأی ثابت و پنج شعبه سیار 
برای برگزاری انتخابات ریاست جمهوری و شوراهای شهر 
و روستا توسط هیأت اجرایی این شهرستان درنظر گرفته 

شده است.
برای  شعبه  افزایش  احتمال  افزود:  صیاد  علیرضا 
سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری و ششمین 
دوره شورای اسلامی شهر و روستا در این شهرستان 

وجود دارد.
وی اظهار کرد: ۴۰۰هزار برگ تعرفه رأی برای انتخابات 

شهرستان فردیس تقاضا شده است.
رئیس ستاد انتخابات و معاون سیاسی فرماندار  فردیس 
از برگزاری اولین مانور انتخابات۱۴۰۰ با حضوراعضای 
محل  در  شهرستان  نظارت  هیأت  و  انتخابات  ستاد 

فرمانداری خبر داد.

صیاد افزود: این مانور به منظور آمادگی مسئولان ثبت نام 
و ادارات ذی ربط شهرستان و فراگیری مناسب نحوه کار 
و دقت و ارزیابی هماهنگی و تعامل مجریان انتخابات 
در اجرای مراحل مختلف برگزار شد و روند ثبت صورت 
جلسه آغازین انتخابات تا صورت جلسه پایانی و ارسال 
اطلاعات به سامانه جامع انتخابات از بخش های مختلف 

این مانور بود.
وی ادامه داد: یکی از مهم ترین موضوعاتی که پیش رو 
داریم دو انتخاب پرحجم، سنگین و اثرگذار ریاست جمهوری 
و شوراها است که انتخاب ریاست جمهوری در عرصه 
بین المللی اقتدار ما را بالا خواهد برد و انتخابات شوراها 

در حوزه محلی برای عمران و آبادانی حائز اهمیت است.
رئیس ستاد انتخابات در شهرستان فردیس گفت: نتیجه 
مانور انتخاباتی مثبت و فاقد هرگونه اشتباه و با بالاترین 
سطح سرعت و دقت در فرایند اجرایی قرار گرفت و 

پیشنهاداتی در ارتباط با توسعه شکل و سیاق عملیات 
های اجرایی و نرم افزاری در زمینه فناوری اطلاعات در 

زمان انتخابات در دستور کار قرار گرفت.
صیاد افزود: امسال به دلیل شیوع ویروس کرونا، یکی از 
موضوعات مهم در برگزاری انتخابات، رعایت پروتکل های 
بهداشتی و اتخاذ تدابیر لازم برای پیشگیری از شیوع 
است که برای این امر نیز در شعب اخذ رأی برنامه ریزی 

لازم صورت گرفته است.
سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری، انتخابات 
میان  دوره ای مجلس شورای اسلامی، انتخابات میان 
دوره  ششمین  و  رهبری  خبرگان  مجلس   دوره ای 
انتخابات شوراهای اسلامی شهر و روستا، همزمان در 

۲۸خرداد سال۱۴۰۰ برگزار می شود.
گفتنی است؛ شهرستان فردیس با ۶۰۰هزارنفر جمعیت در 

جنوب کلان شهرکرج مرکز استان البرز قرار دارد.

رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت شهرستان فردیس 
گفت: طی دو ماه گذشته ۶۳۲ مورد بازرسی از واحدهای 
صنفی توسط بازرسان اداره صمت  انجام شده و ۶۶ 
واحد متخلف برخورد و ۳ واحدصنفی پلمب شده است.

سیدعلی افتخاری رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت 
شهرستان فردیس   با اشاره به تشدید نظارت و بازرسی  
بر واحدهای صنفی به ویژه  در ایام پایانی سال، اظهار 
جریمه  شده،  انجام  های  بازرسی  راستای  در  کرد: 
واحدهای صنفی متخلف  ۷۹ میلیون و ۸۶۰ هزار تومان 

بوده است.
وی از نظارت ویژه بازرسان اداره صمت براقلام پرمصرف 
مردم خبر داد و افزود: نظارت بر قیمت و توزیع اقلام 

پرمصرف در سبد خانوار از جمله  گوشت قرمز، مرغ، 
میوه، سبزی، نان، آجیل و  شیرینی بیش از سایر اقلام 

مصرفی مورد توجه بازرسان صمت قرار گرفته است.
گشت  فقره   ۲۷ همچنین  کرد:  اضافه  مسئول  این 
تعزیرات  فرمانداری،   بهداشت،  ادارات  با  مشترک 

حکومتی اتاق اصناف و اداره اماکن انجام شده است.
وی با اشاره به وجود بیش از۲۰ هزار واحد صنفی  در 
شهرستان فردیس، بیان کرد: با توجه به حجم واحدهای 
صنفی در شهرستان، بازرسی از همه این واحد ها کار 
بسیار دشواری است و اداره صمت شهرستان تنها با ۳ 
بازرس، وظیفا بازرسی و نظارت بر واحدهای صنفی را 
انجام می دهد در حالیکه به وجود بیش از ۱۰ بازرس در 

این اداره نیاز است.
افتخاری گفت:  افزایش نیروی بازرس اداره صمت 
اداره کل استان درخواست  از   را  شهرستان فردیس 
کردیم و قرار است در سال آتی و پس از ایام نوروز، 
صمت   اداره  مجموعه  به  بازرس  نیروی  تعدادی 

شهرستان اضافه شود.
وی در بخش دیگری از سخنانش با بیان اینکه هیچگونه  
کمبودی  در خصوص اقلام مورد نیاز مردم در فردیس 
نداریم؛ افزود: همچون سایر شهرهای استان  با کمبود 
روغن جامد در بازار روبرو هستیم. همچنین در چند روز 
گذشته با توزیع گسترده مرغ گرم توانستیم قیمت این 

محصول  را در بازار تا حدودی به تعادل برسانیم.

۱۵۶ شعبه اخذ رأی برای انتخابات در شهرستان فردیس تعیین شد

جریمه ۸0 میلیونی برای ۶۶ واحد صنفی متخلف در فردیس؛

20 هزار واحد صنفی  با فقط  ۳ بازرس!

»البرز« چه خبر؟

فرمانده سپاه البرز گفت: سواد رسانه ای لازمه مقابله با 
جنگ نرم است و باید بیش از این به آن توجه شود.

سردار سید یوسف مولایی در آئین اختتامیه پنجمین 
عصریکشنبه-  که  البرز  استان  رسانه ای  جشنواره 
17اسفندماه درجمع اصحاب رسانه برگزارشد، اظهار کرد: 
برای اهل قلم و رسانه آرزوی توفیق دارم که در این 
چند سال تلاش کردند تا جشنواره بسیار ارزشمند ابوذر 

پا برجا بماند.
فرمانده سپاه امام حسن مجتبی)ع( استان البرز با بیان 
بر روی تغییر ذهن، فکر،  اینکه تمام تلاش دشمن 
علائق و سلایق است، گفت: مردم ، دستگاه های اجرایی 

و نیروهای مسلح اهداف جنگ روانی دشمن هستند.
فرمانده سپاه امام حسن مجتبی)ع( در مورد فلسفه 
وجود رسانه گفت: رسانه از قدیم بوده و هست، رسانه 

حذف نمی شود و ما با آن زندگی می کنیم.
 فرمانده سپاه البرز با بیان اینکه ابزار و شیب تند رسانه در 
دوران های مختلف از جمله دهه 60 تفاوت داشته است، 
بیان کرد:  تمامی افکار آن زمان توسط ابر رسانه هایی 

همچون رویترز انجام می شد.
سردار مولایی تاکید کرد: منفعل بودن یکی از کارهایی 
است که در مقابل یک رسانه می توانیم انجام دهیم، 
دومین نکته این است که مقابله ای با رسانه که یک 

موجود زنده موثر است، نداشته باشیم.
تعامل  رسانه  برابر  در  کار  ترین  اصلی  کرد:  بیان  وی 
سازنده، درک متقابل و فهم مشترک است، چرا که رسانه 
اثر گذار است، سواد رسانه ای و شناخت نسبت به رسانه 

برای درک آن نیاز است.

فرمانده سپاه امام حسن مجتبی)ع( افزود: صحنه امروز 
نه جنگ سخت بلکه جنگ نرم و نیمه سخت یا جنگ 
گفتمان ها و روایت ها است و تمام تلاش بر روی تغییر 

ذهن ، فکر، علائق و سلائق است.
وی با این توضیح که ترامپ در شروع کار خود در ریاست 
جمهوری آمریکا یک جنگ روانی علیه ما را آغاز کرد، 
بیان کرد: رئیس جمهور وقت آمریکا به دنبال این بود که 
در سال 97 طی اقداماتی، عملیاتی روانی را انجام دهد 

که جمهوری اسلامی به چهل سالگی خود نرسد.
سردار مولایی گفت: آن زمان ترامپ یک عملیات گسترده 
آمریکایی را شروع کرده و در تمامی شبکه های تلوزیونی 
و اینترنتی عملیات روانی را علیه سه گروه هدف مردم، 

دستگاه های اجرایی و نیروهای مسلح ما آغاز کردند.
وی تاکید کرد: از جمله مواردی که آمریکا در جنگ 
روانی علیه جامعه راه انداخت، این بود که افزایش نیاز 

و جابجایی نیاز به سرمایه را در میان مردم جامعه ایران 
دارد کند، در نتیجه دیگر عرضه و تقاضا با هم همخوانی 

نداشت .
فرمانده امام حسن مجتبی)ع( با بیان اینکه در همه 
عرصه ها رسانه می تواند نقشی بسیار موثر ایفا کند، افزود: 
با همکاری تمامی مسئولان در سمت های مختلف از 
جمله حوزه فرهنگ بدون انفعال وارد ارتباط با رسانه 

می شویم.
وی توضیح داد: باید کمک کرد که از ظرفیت استان البرز 
برای افزایش تراز فعالیت های رسانه ای و انجام اقدامات 

مؤثرتر استفاده کرد.
وی در پایان با اشاره به ظرفیت رسانه ای البرز تأکید کرد: 
در استان فضای کافی برای انجام فعالیت های رسانه ای 
فراهم شده که امیدواریم از این ظرفیت هرچه بهتر و 

بیشتر بتوان بهره گرفت.

»فرمانده سپاه البرز« مطرح کرد:

سواد رسانه ای لازمه مقابله با جنگ نرم
در قزوین؛

اسکان مسافران نوروزی
 ممنوع است

جانشین ستاد مقابله با کرونای استان قزوین گفت: در 
سال های گذشته در ایام نوروز مسافران در مدارس اسکان 
داده می شدند اما در نوروز پیش رو اسکان مسافر در مدارس 
و برپایی چادر و ایجاد کمپ در بوستان های استان ممنوع 
است اما فعالیت هتل ها و مسافرخانه ها تابع دستورالعمل 

وزارت بهداشت و ستاد ملی کرونا است.
منوچهر حبیبی با اشاره به مسافرت های نوروزی تصریح 
برنامه  هیچ گونه  نوروز۱۴۰۰  برای  قزوین  استان  در  کرد: 
تبلیغی برای جذب مسافر نخواهیم داشت و ورودی های 
شهر برای استقبال از مسافران آماده نمی شود، به شهرداری 
و میراث فرهنگی نیز تأکید کردیم که امسال برنامه خاصی 
برای جذب مسافر نداریم و نباید میزبانی برنامه ای را بر 

عهده بگیرند.
مسافران  نوروز  ایام  در  گذشته  سال های  در  افزود:  وی 
رو  پیش  نوروز  در  اما  می شدند  داده  اسکان  مدارس  در 
کمپ  ایجاد  و  چادر  برپایی  و  مدارس  در  مسافر  اسکان 
در بوستان های استان ممنوع است اما فعالیت هتل ها و 
مسافرخانه ها تابع دستورالعمل وزارت بهداشت و ستاد ملی 

کرونا است.
جانشین ستاد مقابله با کرونای استان قزوین بیان کرد: 
شرایط  به  توجه  با  نیز  باشد  مجاز  اگر  هتل ها  فعالیت 
شکننده استان قزوین این فعالیت ها با محدودیت همراه 
خواهد بود چراکه اگر پروتکل ها را رعایت نکنیم گرفتار پیک 

چهارم بیماری خواهیم شد.
وی خاطرنشان کرد: توصیه نمی کنیم که میراث فرهنگی 
همانند سال های گذشته خدمات و بازدید از مراکز تاریخی 
ندارد  را  این موضوع  استان شرایط پذیرش  باشد،  داشته 
چراکه با بازگشایی مراکز تاریخی و اجازه بازدید مسافران 
برنامه  قزوین جذب می شوند، همچنین هیچ  استان  به 

اجتماعی و تجمعی نباید برگزار شود.
از  بعد  رستوران ها  فعالیت  به  اشاره  با  ادامه  در  حبیبی 
ساعت۲۱، اظهار کرد: طبق مصوبه ستاد کرونا فعالیت بعد از 
ساعت۲۱ برای کلیه اصناف و کسبه ممنوع است از طرفی 
منع تردد از ساعت۲۱ تا ۳بامداد در استان برقرار است اما 
مسئله ای که مطرح است ارائه خدمات بیرون بر بعدازاین 

ساعت است.
وی خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه ارائه خدمات بیرون 
نیاز شهر قزوین است در  از ساعت۲۱  بر رستوران ها بعد 
این حوزه نیز با اصناف جلساتی برگزار می کنیم، با توجه 
به این که غذای بیرون بر یک ضرورت است طبق تصمیم 
اصناف و ستاد کرونا چند رستوران را هر شب به صورت 
کشیک انتخاب می کنیم که بعدازاین ساعت صرفاً به صورت 

بیرون بر خدمات ارائه دهند.
جانشین ستاد مقابله با کرونای استان قزوین بیان کرد: 
همچنین در تمام ادارات و واحدهای تولیدی استان باید 
ظرف ده روز تست رپید انجام بگیرد تا بتوانیم ارزیابی 
استان  اجرایی  دستگاه های  و  ادارات  وضعیت  از  کلی 

داشته باشیم.

کوتاه از استان ها
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »میرزا خلیل کمره ای«
 - نویسنده، محقق و فیلسوف فقید - را گرامی می دارد

استاندار تهران با بیان اینکه استان تهران در تنوع فرهنگی و سرریز آسیب های اجتماعی 
عوامل  تقویت  در  علت  به همین  کرد:  تصریح  دارد،  قرار  دیگر  استان های  درصدر 
پیشگیرانه با همکاری همه دستگاه ها، شرایطی فراهم شد که امروز بیش از ۱۵ هزار 

معتاد در مراکز ماده 16 وتبصره 2 ماده 15 نگهداری  می شوند.
به گزارش »دنیای هوادار«، انوشیروان محسنی بند پی روز دوشنبه در نشست تخصصی 
اقدامات و دستاوردهای جمهوری اسلامی ایران در عرصه همکاری های بین المللی 
مبارزه با مواد مخدر اظهار داشت: با توجه به تاکیدات مقام معظم رهبری در خصوص 
کاهش آسیب های اجتماعی در کشور، دولت تدبیر و امید همه تلاش خود را بکار 

گرفت تا مقابله همه جانبه در کاهش آسیب های اجتماعی داشته باشیم.
این کاهش آسیب های  اقدام و عمل  و  ریزی  برنامه  افزود: سیاستگذاری،  وی 
اجتماعی را در برنامه ششم شاهد هستیم و ماده هشتاد قانون برنامه ششم، تکالیف 

را برای همه دستگاه های اجرایی مشخص کرده است.
استاندار تهران با تاکید بر اینکه اعتیاد بین آسیب های اجتماعی جایگاه ویژه ای دارد، 
تصریح کرد: مواد مخدر هم سلامت جسم، هم سلامت روحی فرد را در معرض آسیب 
قرار می دهد، تا آنجا که بحران های روحی زیادی برای او به دنبال دارد ضمن اینکه 

شرایطی را فراهم می کند که زندگی موثر و اثربخشی نداشته باشد.
بندپی با تاکید بر اینکه اقدامات ستاد مبارزه با مواد مخدر در تقویت عوامل پیشگیرانه 
چشمگیر بوده، تصریح کرد: رویکرد درمانگرانه مبارزه با مواد مخدر هم جسم و هم روح 
فرد معتاد را درمان می کند زیرا در کنار درمان، اقدامات توانمندسازی و اشتغال را برای 

دوران بعد از بهبودیافتگی این افراد فراهم کرده تا احساس بیهودگی نکنند.
استاندار تهران با یادآوری اینکه استان تهران با بیش از ۱۴ میلیون جمعیت، در تنوع 
فرهنگی و سرریز آسیب های اجتماعی در صدر استان های دیگر قرار دارد، تصریح کرد: 
به همین دلیل اقدامات در تقویت عوامل پیشگیرانه با همکاری همه دستگاه ها را در 
استان تهران شاهد بودیم و شرایطی فراهم شد که امروز بیش از ۱۵ هزار نفر در مراکز 

ماده ۱۶ و تبصره ۲ ماده ۱۵ نگهداری می کنیم که ۲ هزار ظرفیت اضافه هم داریم.
وی ادامه داد: در مراکز ماده ۱۵ که داوطلبان هستند، ۶۵۰۰ نفر تحت پوشش قرار دارند 
که از همه ظرفیت های لازم است برای  کیفیت بخشیدن به اقدامات توانمندسازی 
این افراد استفاده می شود. شاهد مدعا اینکه در دوران شیوع کرونا تا کنون، حدود ۱۵ 
نفر فوتی و میانگین غربالگری های انجام شده، چهار درصد دارای »پی سی آر« مثبت 
بودند که بلافاصله بعد از شناسایی بیمار قرنطینه و اقدامات لازم صورت گرفته است.

بندپی تصریح کرد: امروز بنا است افزایش مرکز فشافویه از ۶ هزار تا به ۸ هزارتا صورت 
گیرد و همچنین امروز پذیرش معتاد در مرکز مهر سروش از ۶۰۰ نفر به ۱۲۰۰ نفر خواهد 
رسید و مرکز احساس ورامین که مخصوص نگهداری و درمان معتادان با زخم باز است 

با پذیرش ۴۰۰ نفر امروز افتتاح می شود.
استاندار تهران یادآور شد: برای هر گروه سنی و جنسی برنامه ریزی کرده ایم تا آنجا که 
برای زنان مرکز خاص را طراحی کردیم زیرا زنان به لحاظ تاثیرگذاری نقش حائز اهمیتی 
در خانواده دارند. ضمن اینکه تفاهم نامه  با بخش خصوصی منعقد شده تا معتاد بهبود 

یافته رها نشود و در کنار درمان، مهارت آموزی و ارتقای شغل پیدا کند.

دادستان عمومی و انقلاب تهران در راستای پیگیری 
با  اجرای مقررات  بر حسن  نظارت  و  عامه  حقوق 
تاکید بر ضرورت حذف واسطه ها از بازار شب عید 
تاکید کرد: سودجویان و اخلالگران بازار هر چه زودتر 

شناسایی و به دستگاه قضایی معرفی شوند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی 
دادسرای عمومی و انقلاب تهران، علی القاصی در 
جلسه ای که با موضوع بررسی افزایش غیرمتعارف 
پایانی  ایام  در  اساسی  کالاهای  از  برخی  قیمت 
سال و با حضور معاونان دادستان و نمایندگانی از 
دستگاه های اطلاعاتی، امنیتی، انتظامی و مدیران 
و مسئولان دستگاه های اجرایی و نظارتی ذیربط 
در دادستانی تهران برگزار شد با اشاره به تاکیدات 
مقام معظم رهبری پیرامون گرانی ها و مشکلات 
استفاده  سوء  به  عید،  شب  در  مردم  معیشتی 
واسطه ها و سودجویان در توزیع برخی از کالاهای 
اساسی در این ایام پایانی سال اشاره کرد و گفت: 
در این راستا دستگاه های متولی، ضابطان امنیتی 
و انتظامی باید نظارت های خود را افزایش داده و 
سودجویان و اخلالگران بازار مرغ را ظرف یک هفته 
شناسایی، دستگیر و به مراجع قضایی معرفی کنند.

وی با بیان اینکه بر اساس گزارش مراجع مرتبط، 
مشکلی در تأمین کالاهای اساسی وجود ندارد و 
نظام عرضه و سوء  در  بی نظمی های موجود  از 
استفاده وسیع واسطه ها و سودجویان از این امر، 
انتقاد کرد و افزود: عمده این بی نظمی ها ریشه 
در ضعف اقدامات نظارتی دارد که بر این اساس 
این جلسه برای بررسی، آسیب شناسی و پیگیری 
و پاسخگویی دستگاه ها در قبال مسئولیتی که بر 

عهده دارند، تشکیل شده است.

ورود دادستانی از حیث نظارت بر حسن 
اجرای مقررات

اینکه رسیدگی به موضوع در  با اشاره به  القاصی 
نظارتی  و  اجرایی  های  دستگاه  ذاتی  صلاحیت 
حیث  از  دادستانی  ورود  کرد:  بیان  است،  متولی 
نظارت بر حسن اجرای مقررات، حفظ حقوق عامه 
و بررسی ترک فعل های احتمالی صورت می گیرد.

و  افراد سودجو  اینکه  به  اشاره  با  تهران  دادستان 
سوءاستفاده گر، با اخلالگری در نظم معیشتی و 
اقتصادی مردم نارضایتی را در کف جامعه گسترش 
می دهند؛ توضیح داد: بر هم زدن نظم و موازنه 
و  مردم  نیاز  مورد  اساسی  کالاهای  توزیع  فرایند 
اخلال در بازار، از بحث تخلفات تعزیراتی فراتر می 

رود و قابل پیگرد قضایی است.
این مقام عالی قضایی اضافه کرد: در ایفای وظایف 
مدعی العمومی و پیگیری حقوق عامه، دادستانی با 
افرادی که به صورت هدفمند و با برنامه، نظم بازار را 
به هم می زنند بدون هرگونه اغماض و ملاحظه ای 
برخورد و پرونده آن ها در دادسرای ویژه رسیدگی به 

جرایم اقتصادی رسیدگی می شود.
پیگیری  به  توجه  کنار  در  اینکه  بیان  با  القاصی 
مشکلات موجود در امر تولید و توزیع بر اساس دیدگاه 
های کارشناسی و حفظ حقوق تولیدکننده، باید نظارت 
ها افزایش یابد، گفت: برای کمک به تثبیت بازار بر 
اساس قیمت های مصوب لازم است با تشدید نظارت 
ها و بازرسی های میدانی، سرشبکه های دلالی و 
سودجویی به ویژه در توزیع مرغ به عنوان یکی از 
مایحتاج اساسی مردم در آستانه شب عید، شناسایی، 

دستگیر و به مراجع قضایی معرفی شوند.

افزایش بی رویه قیمت مرغ

در این جلسه احمد رحمانیان، معاون اول دادستان 

تهران با بیان اینکه طبق دستور جلسه قرار بود سه 
محور تخلف در قیمت گذاری و فروش اجناس در 
فروشگاههای زنجیره ای، نقش صنایع بسته بندی 
قیمت  رویه  بی  افزایش  و  ها  قیمت  افزایش  در 
مرغ مورد بحث و تبادل نظر و اتخاذ تصمیم قرار 
گیرد، اظهار کرد: با توجه با اهمیت موضوع، جلسه 
به رسیدگی به مشکلات تنظیم بازار مرغ که یکی 

از مهمترین نیازهای مردم است، اختصاص یافت.
وی در جمع  بندی مصوبات جلسه اظهار کرد: بر 
اساس مصوبات جلسه مقرر شد ظرف ۴۸ ساعت 
آینده، یک تیم بازرسی با مدیریت یکی از معاونان 
وزارت  از  نمایندگانی  ترکیب  با  و  تهران  دادستان 
جهاد کشاورزی، سازمان تعزیرات حکومتی، سازمان 

صمت، سازمان حمایت از حقوق مصرف کنندگان، 
ضابطین قضایی و نیروی بسیج، به منظور اعمال 
نظارت و بازرسی و حضور میدانی تشکیل شود و 
وقت  پایان  تا  شدند  موظف  مذکور  دستگاههای 
اداری روز دوشنبه ۱۸ اسفند ۱۳۹۹نمایندگان خود را 

به دادستانی معرفی کنند.
معاون دادستان تهران در پیشگیری از وقوع جرم و 
حفظ حقوق عامه ادامه داد: این تیم به طور روزانه 

و مستمر از اماکن تولید ) مرغداری ها و کشتارگاه 
ها( و اماکن عرضه) میادین میوه و تره بار بهمن و 
حکیمیه و اصناف تهران( بازدید بعمل می آورد و 
به محض رؤیت و احراز تخلف ضمن اعمال قانون 
در همان روز، مراتب از طریق رسانه ها اطلاع رسانی 

می شود.
رحمانیان با تشریح دیگر مصوبات جلسه مورد نظر 
اعلام کرد: با توجه به کاهش عرضه مرغ در تهران 
مقرر شد وزارتخانه های جهاد کشاورزی و صنعت 
، معدن و تجارت ترتیبی اتخاذ نمایند که تا پایان 
سال حداقل یک هزار و ۲۰۰ تن گوشت مرغ در تهران 

عرضه شود.

دریافت نهاده های دامی با ارز دولتی ۴۲۰۰ تومانی

به گفته معاون اول دادستان تهران در این جلسه 
همچنین مقرر شد وزارت جهاد کشاورزی نسبت به 
معرفی تأمین کنندگان و تولیدکنندگان متخلف که 
باوجود دریافت نهاده های دامی با ارز دولتی ۴۲۰۰ 
تومانی، مرغ به بازار تحویل نداده و یا خارج از شبکه 
بازار با قیمت بالاتر توزیع کرده اند، حداکثر ظرف 
مدت ۱۰ روز به دادستانی تهران اقدام و سهمیه نهاده 

های دامی متخلفان را قطع کند.
توسط  گوشت  عمده  توزیع  مراکز  اندازی  راه 
از  حمایت  سازمان  همکاری  با  تهران  شهرداری 
برقراری  تهران،  مختلف  نقاط  در  کننده  مصرف 
زنجیره تولید و بازار هدف به منظور نظارت همه 
جانبه و حذف واسطه ها و دلالان، نظارت تعزیرات 
حکومتی بر عرضه مرغ به صورت قطعه بندی و ... 
از دیگر مصوبات مهم جلسه برای رفع مشکلات در 

حوزه مرغ بود.
قرارگاه  اطلاعات  معاون  جلسه  این  از  بخشی  در 
ثارالله گزارشی آماری در خصوص افزایش قیمت صد 
قلم از کالاهای اساسی در بازه زمانی اسفند ۱۳۹۸ تا 
اسفند ۱۳۹۹ ارائه نمود و در ادامه هریک از مدیران 
دستگاه های حاضر درجلسه دیدگاه های کارشناسی 
بازار شب عید  تنظیم  برای  را  پیشنهادات خود  و 

مطرح کردند.
بر اساس این گزارش دو دستور جلسه دیگر مربوط 
به نشست دادستانی هفته آینده پیگیری می شود.

»استاندار تهران« عنوان کرد؛

پایتخت در صدر سرریز 
آسیب های اجتماعی 

برای برخورد با اخلالگران بازار شب عید؛

دادستان پایتخت ورود کرد
پایتخت

استاندار تهران با تاکید بر اینکه اعتیاد بین آسیب های اجتماعی 
جایگاه ویژه ای دارد، تصریح کرد: مواد مخدر هم سلامت جسم، هم 
سلامت روحی فرد را در معرض آسیب قرار می دهد، تا آنجا که بحران 
های روحی زیادی برای او به دنبال دارد ضمن اینکه شرایطی را فراهم 

می کند که زندگی موثر و اثربخشی نداشته باشد.

به  توجه  کنار  در  اینکه  بیان  با  القاصی 
و  تولید  امر  پیگیری مشکلات موجود در 
های کارشناسی  دیدگاه  اساس  بر  توزیع 
و حفظ حقوق تولیدکننده، باید نظارت ها 
افزایش یابد، گفت: برای کمک به تثبیت 
لازم  مصوب  های  قیمت  اساس  بر  بازار 
است با تشدید نظارت ها و بازرسی های 
میدانی، سرشبکه های دلالی و سودجویی 
از  یکی  عنوان  به  مرغ  توزیع  در  ویژه  به 
شب  آستانه  در  مردم  اساسی  مایحتاج 
عید، شناسایی، دستگیر و به مراجع قضایی 

معرفی شوند.
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

آلبوم آلترناتیو راک هیچ جای دنیا خانه نمی شود No Place Is Home اثری از 
گروه ولشلی آرمز Welshly Arms است. دو سال پس از انتشار آلبوم موفق و 
تحسین شده اول آن ها، اکنون آن ها به نامی شناخته شده بدل شده اند و انتظارات 
از این گروه بالا رفته است. در طول این مدت آثار آن ها بارها از شبکه های مختلف 
تلویزیونی پخش شده است و همچنین در تریلر فیلم های سینمایی مورد استفاده 

قرار گرفته است.
می توان با قاطعیت گفت که گروه Welshly Arms در آلبوم هیچ جای دنیا خانه 
نمی شود گامی رو به جلو برداشته است. آن ها در این آلبوم از فضای بلوز راک 
گذشته فاصله گرفته و بیشتر به سوی موسیقی آلترناتیو راک و موسیقی تلفیقی 
حرکت کرده اند، اگرچه المان های موسیقی بلوز همچنان از عناصر اصلی و سازنده 
این آلبوم است. در این آلبوم می توان علاوه بر سبک های فوق المان هایی از ایندی 
راک، پاپ، ریتم اند بلوز، گاسپل و ... را نیز شنید. ترانه های جذاب و خلاقانه 
در کنار صدای پرشور خواننده از عناصر دیگر جذابیت این آلبوم هستند. قطعه 
افسانه ای Legendary را می توان مشهورترین ساخته این گروه دانست که بازخورد 
 No Place عمومی بسیار خوبی پیدا کرد و از آن استفاده زیادی نیز شد. آلبوم
Is Home اثری است که به مانند آلبوم اول آن ها سرشار از رخدادهایی است 

که می تواند در خاطر هک شود و یاد آن تا مدت ها در ذهن شنونده باقی بماند.

No Place Is Home
::    ولشلی آرمز   ::  

خلاصه داستان: نویسنده ، کارگردان و بازیگر این اثر خود را درون تاکسی ای در نیویورک 
و در میانه ی سفری به دور دنیا پس از فرار از زندگی روتین و بی رنگ و روحش در خانه 

پیدا می کند.
در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم Eric Kohn -اریک کوهن، آمده است: »الیا 
 )It Must Be Heaven(»سلیمان« در تمامی لحظات فیلم »آنجا باید بهشت باشد
حضور دارد اما تنها ۴ کلمه سخن می گوید. نویسنده ، کارگردان و بازیگر این اثر خود 
را درون تاکسی ای در نیویورک و در میانه ی سفری به دور دنیا پس از فرار از زندگی 
روتین و بی رنگ و روحش در خانه پیدا می کند. هنگامی که از او می پرسند از کجا 
آمده پاسخ می دهد که:»نازارث«، سپس جمله را واضح تر بیان می کند:»من اهل 
فلسطین هستم«. و این تقریبا تمام چیزی است که شما برای دانستن نیاز دارید. در 
ادامه ی فیلم، نگاه خیره ی »سلیمان« در طی آخرین اثر این فیلم ساز مولف درباره ی 
هویت فلسطینیان تمام حرف را می زند. »سلیمان« با سبک »چاپلین«ی خود بار 
دیگر توانسته تا در دنیایی دمدمی گردش بکند و بیان ظاهری او بیشتر سخن هایش 
را شامل می شود. »سلیمان« همیشه در جلب کردن نظر مخاطب و هوش از سرش 
بردن توانایی بالایی داشته است. او تمایل دارد که زبان سینمایی خود را شبیه به 
کارگردانانی نظیر »ژاک تاتی« و »باستر کیتون« بکند آن هم با موضوع تکان دهنده ای 

مثل وطنی که مشکل دارد و...

It Must Be Heaven - آنجا باید بهشت باشد
::    الیا سلیمان   ::

کتاب هنر شفاف اندیشیدن نوشته رولف دوبلی است. کتاب هنر شفاف اندیشیدن با ترجمه 
عادل فردوسی پور و علی شهروز ستوده و بهزاد توکلی نیشابوری منتشر شده است. این 
کتاب ۹۹راهکار برای کسانی که می خواهند انتخاب های بهتری داشته باشند ارائه می کند. 
رولف دوبلی در کتاب هنر شفاف اندیشیدن می کوشد براساس مطالعات، تحقیقات و 
تجربیات شخصی اش عمدهٔ این خطاها را شناسایی، بازخوانی و معرفی کند. همان گونه که 
خود در مقدمهٔ کتابش ذکر می کند، فهرست خطاهایش کامل نیست و موارد دیگری را نیز 
می توان به آن افزود. او براساس مشاهدات علمی، نتایج آماری، استدلال ها و استنتاج های 
منطقی )در حوزهٔ علوم اجتماعی(، با ذکر مثال ها و نمونه های ملموس، جهان بینی خود را 
دربارهٔ خطاهای شناختی مطرح می کند. کتاب هنر شفاف اندیشیدن کلید یافتن شادمانی 
و مسیرهای منتهی به خوشبختی و موفقیت نیست، بلکه محتوای آن بیانگر نگرشی 
متفاوت به عملکرد انسانی ماست؛ یک شوک خلاقانه به ذهن در جهت زدودن انباشت های 
زایدش، شناسایی پیش فرض های ساختگی، اشتباهات متداول و موقعیت های کاذبی که 
به واسطهٔ خطاهای ذهنی دچارش می شویم. کاوشی است در شناخت واضح تر خطاهای 
انسانی که در زندگی، کارکردهای متفاوت و بعضاً متضادی دارد. برخی از آن ها انسان را از 
خطر نابودی نجات می بخشد و برخی دیگر مانع از خردورزی و شفاف اندیشی اش می شود. 
درک فرایند اندیشیدن و دام هایی که ذهن بر سر راهش قرار می دهد، کار ساده ای نیست و 

بی سبب نیست رولف دوبلی کتابش را هنر شفاف اندیشیدن نام نهاده است.

هنر شفاف اندیشیدن -  رولف دوبلی
::  ترجمه: عادل فردوسی پور-علی شهروز ستوده- بهزاد توکلی نیشابوری    ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »ابراهیم آبادی«فرهنگی
 - هنرپیشه فقید سینما، تئاتر و تلویزیون - را گرامی می دارد

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آن ها که رفتند و آن ها که ماندند!
از فرهنگ و هنر و سینما و 
تلویزیون ایران سرمایه سالار، 
جز خدمت به اهداف و اوامر 
و  نیست  انتظاری  سرمایه، 
و  انتقاد  و  کوشش  هرگونه 
سازنده،  و  صادقانه  راهکار 
عمدتا آب در هاون کوفتن 
چنین  در  که  چرا  است، 
اراده اصلاح وجود ندارد و سرمایه  اوضاع، گوش شنوا و 
سالارها ترجیح می دهند، آب فرهنگ و هنرهم مانند حوزه 
های اقتصاد و سیاست و جامعه، گل آلود باشد تا آن ها 
بتوانند همچنان ماهی های خود را صید کنند! از همین 
سلامت  اهالی  سرمایه،  خادمان  و  وابستگان  جز  به  رو 
اندیش هنر و فرهنگ، قادر به هنرنمایی و زندگی هنری و 
خانوادگی و اجتماعی نیستند. مجید مجیدی ها، ابراهیم 
حاتمی کیاها، نرگس آبیارها، محمدحسین مهدویان ها 
و... سینماگرانی مانند رخشان بنی اعتمادها، جعفرپناهی 
ها، مسعود جعفری جوزانی ها، اصغر فرهادی ها، بهرام 
چنین  محصول  و...  ها  مخملباف  محسن  ها،  بیضایی 
فضا و محیطی هستند. آن ها که با حمایت سرمایه ها و 
سیاست ها، همچنان به کار در بازار مکاره های سینما و 
تلویزیون و شرایط ملوک الطوایفی و ارباب و رعیتی هنر 
اند، وفاداران و وابسته ها هستند و  و فرهنگ مشغول 
کسانی که موردپسند سرمایه وسیاست نیستند، در انزوا 
می سوزند و می سازند، یا مانند بیضایی ها مهاجر، مثل 
فرهادی ها، مارکوپولو؛ شبیه رامبد جوان ها، خوش نشین 
خارج و یا امثال مخملباف ها، اپوزیسیون شده اند. پرسش 
اینکه، به راستی چرا اینگونه شده اند؟ آیا تمام آنها مشکل 
سیاسی، فکری و اخلاقی داشته اند یا معضل، جای دیگر، 
در تنگناها، فشارها، تبعیض ها و بی توجهی ها، سانسورها، 
سرمایه خواری ها، فسادها، بی بند و باری ها، زد و بندها و 

آشفتگی ها است. پاسخ با شما!

تلنگر

جبار آذین

  نویسنده و منتقد

بسیاری از هنرمندان بزرگ زن در طول تاریخ به دست فراموشی 
سپرده شده اند. برخی از این هنرمندان که برای سال ها و حتی 
قرن های متمادی نادیده گرفته شدند در سال های اخیر به 

جایگاهشان بر دیوار موزه ها دست پیدا کرده اند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، وقتی صحبت 
از نامدارترین هنرمندان تاریخ به میان می آید یا فهرستی 
از بزرگترین نقاشان دوره های مختلف تاریخ ارائه می شود، 
به ندرت اثری از هنرمندان زن در آن به چشم می خورد. با 
وجود بیشتر دیده شدن آثار این هنرمندان در سال های اخیر 
همچنان راه  طولانی برای معرفی این هنرمندان باقی مانده 
است اما شاید امروز، هشتم مارس مصادف با روز جهان 
زن بهانه خوبی برای بررسی اجمالی برخی از هنرمندان زن 

تاریخ باشد.

»کاترینا ون هیمسن«

»کاترینا ون هیمسن« ۱۵۸۷ - ۱۵۲۸یک نقاش فلاندری 
که  نقاشی  نخستین  عنوان  به  بیشتر  او  بود.  رنسانس 
خودنگاره خود را حین نقاشی کردن در کنار سه پایه به تصویر 
کشیده است، شهرت دارد. »کاترینا« همچنین برای خلق 
مجموعه ای از پرتره های کوچک زنان در سال های ۱۵۴۰ تا 
۱۵۵۰ و تعدادی نقاشی با مضامین دینی شهرت دارد. او 

نقاشی کردن را از یکی از بستگانش آموخته بود.

»فید گالیزیا«

»فید گالیزیا« )حدود ۱۶۳۰ - حدود ۱۵۷۴( نقاش ایتالیایی 
رنسانس و از پیشگامان طبیعت بی جان بود. گفته می شود 
یکی از نقاشی های طبیعت بی جان که او در سال ۱۶۰۲ 
خلق و زیر آن امضا کرده است به عنوان نخستین نقاشی 
طبیعت بی جان محسوب می شود که توسط یک نقاش 
ایتالیایی امضا شده است. »فید« نقاشی کردن را از پدرش 

در سنین کودکی یاد گرفته بود.

۶۳ تابلو نقاشی به عنوان آثار این هنرمند شناسایی شده 
است که در این بین ۴۴ تابلو نقاشی با موضوع طبیعت 

بی جان خلق شده اند.

»کلارا پیترس«

»کلارا پیترس« ۱۶۲۱- ۱۶۰۷  نقاش تابلوهایی با موضوع 
طبیعت بی جان و از بزرگترین نقاشان عصر طلایی هلند 
این  حرفه ای  و  شخصی  زندگی  ابعاد  از  بسیاری  بود. 
نقاش همچنان نامشخص باقی مانده اند. موضوع اغلب 
نقاشی های این نقاش غذا بود و او صبحانه هلندی را در کنار 
ظروف ساده و غذای مهمانی را در کنار ظروف و فنجان های 
نفیس نقاشی می کرد. او به نقاشی کردن گونه های مختلف 

پنیر هم علاقه زیادی داشت.

»ماری گابریل کپت«

»ماری گابریل کپت« ۱۸۱۸ - ۱۷۶۱ یک نقاشی فرانسوی 
او در سال ۱۷۸۱ شاگرد »آدلاید لابلی- بود.  نئوکلاسیک 

گویارد« نقاش فرانسوی شد و یکی از معدود کسانی است 
که توسط آکادمی سلطنتی هنر پذیرفته شد.

»ماری گابریل« اغلب نقاش پرتره بود و از رنگ روغن و مداد 
برای نقاشی استفاده می کرد.

»»ماریان نورثِ«

»ماریان نورثِ«۱۸۹۰ - ۱۸۳۰ یک زیست شناس و نقاش گل 
و گیاه بود که در دوران ویکتوریایی نقاشی می کرد. او به 
همراه پدرش به نقاط مختلف جهان سفر می کرد. به دلیل 
نبود امکان عکاسی او گیاهان مختلف را نقاشی می کرد و 
آثار او به عنوان منبع مهمی برای مطالعه جهان طبیعیت 
مورد استفاده قرار گرفت. گیاهان بسیاری برای گرامیداشت 
»نورث« به نام او نامگذاری شدند که از جمله آن ها به گونه  

ای از گیاهان به نام »نورثیا« می توان اشاره کرد.

»هریت پاورس«

»هریت پاورس«۱۹۱۰ - ۱۸۳۷ یک برده آزادشده آمریکایی 
ـ آفریقایی و یک هنرمند فولکلور بود که در »جورجیا« 
لحاف درست می کرد. او از روش های تکه دوزی سنتی 
برای به تصویر کشیدن اسطوره های قومی، داستان های 
مذهبی و اتفاقات مربوط به آسمان و ستارگان استفاده 

می کرد.
تنها دو لحاف از این هنرمند به جا مانده است. به لطف 
نامه ای که در سال ۲۰۰۹ کشف شد مشخص شد او یک 
زن باسواد بود که داستان هایی که مطالعه می کرد را به 

شاهکارهای مصور تبدیل می کرد.

»مارگارت مک دونالد مکینتاش«

- ۱۸۶۴ هنرمند  »مارگارت مک دونالد مکینتاش« ۱۹۳۳ 
اسکاتلندی بود که طراحی هایش به یکی از اصلی ترین 
ویژگی های مکتب »گلاسگو« در حوالی ۱۸۹۰ میلادی تبدیل 
شده بودند. »مارگارت« به همراه خواهرش »فرانسیس« در 
مدرسه هنر گلاسگو در رشته طراحی تحصیل کردند. او در 
زمینه های مختلفی از جمله آثار هنری فلزی، منسوجات و 
حتی در زمینه قلاب دوزی آثار هنری خلق کرد. او بعدها با 
همسرش، »چارلز رنی مکینتاش« که یک طراح و معمار 
بود همکاری کرد. »چارلز رنی مکینتاش« در جایی نوشت: 

»مارگارت نبوغ دارد و من فقط استعداد دارم«.

برای روز جهانی زن؛

بانوان هنرمندی که در طول تاریخ فراموش شدند

گاه  شمار 
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »سعید زمان نژاد«

 - پیشکسوت فقید بوکس - را گرامی می دارد

با توجه به عدم اجابت در خواست تشکیل مجمع عمومی عادی توسط هیئت مدیره شرکت، بدینوسیله از کلیه شرکاء و 
صاحبان سرمایه و دارندگان سهم الشرکه، وکیل یا نماینده قانونی صاحبان سهم الشرکه شرکت نسیم صنعت و تجارت 
خاورمیانه )با مسئولیت محدود( و مدیر عامل معزول و مدیران شرکت دعوت می شود تا در جلسه مجمع عمومی عادی 
سالانه شرکا و صاحبان سهم الشرکه که رأس ساعت 00 : 17 بعدازظهر پنج شنبه مورخ 5 فروردین 1400 )پنجم فروردین هزار و 
چهارصد( در محل استان تهران، شهرستان تهران، انتهای بازار بزرگ، آستان مقدس امامزاده زید )ع(، تشکیل می گردد، حضور 
به هم رسانند. دستور جلسه: ۱- استماع گزارش هیئت مدیره شرکت برای عملکرد سنوات گذشته و سال مالی منتهی به ۲۹ 
اسفند 1399، ۲- بررسی و اتخاذ تصمیم نسبت به ترازنامه و صورت سود و زیان سنوات گذشته و سال مالی منتهی به ۲۹ 
اسفند ۱۳۹۹، ۳- بررسی و اتحاذ تصمیم پیرامون وضعیت پرونده مالیاتی و وضعیت اظهارنامه های مالیاتی شرکت در سنوات 
گذشته و سال مالی منتهی به ۲۹ اسفند ۱۳۹۹، 4- بررسی و اتخاذ تصمیم پیرامون وضعیت مجوزات لازم از جمله جواز تأسیس 
و پروانه بهره برداری کارخانه بازیافت زباله شرکت واقع در دزفول، ۵- بررسی و اتخاذ تصمیم پیرامون وضعیت قرارداد شرکت با 
شهرداری دزفول به شماره 24735 - ۱۷ دی ۱۳۹۱، 6- بررسی و اتخاذ تصمیم پیرامون قرارداد اجاره کارخانه بازیافت زباله دزفول 
مورخ 26 مرداد 1395، ۷- بررسی علل و پیامدهای عدم حضور مدیر عامل وقت و هیئت مدیره شرکت در مجمع عمومی عادی 
مورخ ۲۰ اردیبهشت 1399 ساعت ۱۷ و مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده مورخ 6 اسفند ۱۳۹۹ ساعت ۱۷، ۸- رسیدگی 
به اعتراض اعلام شده در خصوص عزل مدیر عامل و اتخاذ تصمیم در خصوص عزل اعضای هیئت مدیره شرکت، ۹- انتخاب 
مدیران با اعضای هیئت مدیره شرکت، 10- انتخاب روزنامه ی کثیرالانتشار جهت درج آگهی های شرکت، ۱۱- بررسی نتایج 
پیگیری مصوبات مجمع عمومی عادی سال مالی منتهی به ۲۹ اسفند 1398، یعنی مفاد صورتجلسه مجمع عمومی عادی 
سالیانه شرکت، برگزار شده در ساعت ۱۷ مورخ ۲۰ اردیبهشت 1399، ۱۲- بررسی نتایج پیگیری مصوبات مجمع عمومی عادی 

به طور فوق العاده مورخ 6 اسفند ۱۳۹۹، ساعت ۱۷ به ویژه عزل مدیر عامل شرکت.
شرکای شرکت نسیم صنعت و تجارت خاورمیانه )با مسئولیت محدود(

آگهی دعوت برای تشکیل مجمع عمومی عادی سالانه شرکت نسیم  صنعت و تجارت خاورمیانه 
)با مسئولیت محدود( - سال مالی منتهی به ۲۹ اسفند 1399

ثبت شده به شماره 276261 و به شناسه ملی ۱۰۱۰۳۱۲۷۳۶۳ 

رقم خالص قرارداد شهریار مغانلو با پرسپولیس تا پایان فصل، یک میلیارد 
و پانصد میلیون تومان است.

شهریار مغانلو مهاجم 26 ساله تیم سانتا کلارا سرانجام روز گذشته با 
عقد قراردادی به پرسپولیس پیوست تا کشمکش چند هفته ای قرمزها 
با این بازیکن و باشگاه پرتغالی به سرانجام برسد. نکته مهم این است که 
او تنها تا پایان فصل با پرسپولیس قرارداد دارد و در واقع انتقالی قرضی را 
از پرتغال تجربه کرده تا در ادامه لیگ بیستم و همچنین مسابقات لیگ 

قهرمانان آسیا 2021 همراه شاگردان یحیی گل محمدی باشد.
پرسپولیس برای جذب مغانلو ابتدا شرایط انتقال قطعی و دائمی او 
را بررسی کرد و دریافت که برای رضایت نامه این بازیکن باید میلیون 
یورویی هزینه کند و همچنین وی حاضر نیست که قرارداد بلند مدت 
با پرسپولیس ببندد. البته این گزاره نتیجه روزها مذاکره پرسپولیس با 
مهاجم سابق پیکان است اما در نهایت قرمزها را به این فهم از واقعیت 
رساند که جذب مغانلو با قرارداد دائمی نه به صرفه است و نه حتی 

امکان پذیر.
بنابراین مدیران پرسپولیس به سراغ گزینه بعدی یعنی »انتقال قرضی« 
رفتند اما با این حال رضایت سانتا کلارا شرط لازم برای حضور شهریار در 
پرسولیس بود. سرخ ها که به نظر می رسد این را به عنوان یک سیاست 
نقل و انتقالاتی در دستور کار دارند، همانطور که در تابستان گرفتن رضایت 

نامه را برعهده میلاد سرلک گذاشتند، این بار هم به مغانلو گفتند که خود 
او باید با باشگاه مذاکره کند.

اتفاقی که رخ داد و در نهایت شهریار مغانلو با تیم قرمزپوش پرتغالی به 
توافق رسید و توافق به این شکل انجام شد که مغانلو از دستمزد خود 
تا پایان فصل نیز چشم پوشی کند. بنابراین او این هفته به ایران آمد تا 
مذاکرات نهایی را با پرسپولیس انجام دهد؛ هرچند که طرفین پیش تر به 

توافق رسیده بودند.
گزارش منابع موثق از رقم قرارداد شهریار مغانلو حاکی از آن است که او با 
قراردادی 1.5 میلیاردی تا پایان فصل به پرسپولیس پیوسته اما این رقم 
خالص قرارداد است و در صورت گلزنی، قهرمانی لیگ برتر، صعود به مرحله 
حذفی لیگ قهرمانان و... او پاداش هایی می گیرد که دستمزدش را حتی 

می تواند تا بیش از دو برابر هم افزایش دهد.
نکته مهم این است که پرسپولیسی ها بیم آن را داشتند که برای جذب 
این مهاجم بلند قامت، مجبور به هزینه دلاری شوند اما مانند ماجرای 
مهدی ترابی، این اتفاق رخ نداد تا آن ها با پیشنهادی مطلوب به استقبال 
مغانلو بروند و او را جذب کنند اما از همین حالا می توان گفت که حفظ 
او برای فصل جدید چیزی به یک عملیات غیرممکن است چرا که مغانلو 
تا پایان فصل 2022-2023 با سانتا کلارا قرارداد دارد و باشگاه پرسپولیس 
نیز حداقل فعل توان پرداخت رقم آزادسازی او را از خود نشان نداده است.

سوژه

»شهریار مغانلو«؛ قراردادی آپشن های مطلوب...

با پرسپولیس ببند و پادشاهی کن!

برخلاف تصور اولیه، سطح رقابت های بین المللی 
کشتی آزاد جام پلیکونه ایتالیا در برخی اوزان 
چندان بالا نبود. این سطح پایین خصوصاً در 
اوزان ۶۵ و ۹۷کیلوگرم که دو نماینده کشورمان 
به چشم  در آن حضور پیدا کرده بودند، کاملاً 
نایب  عنوان  شرایطی،  چنین  در  می خورد. 

قهرمانی علیرضا کریمی چندان به دل ننشست.
از  برنز جهان که پس  و  نقره  دارندۀ سه مدال 
اول  سطح  از  دوری  طولانی  نسبتاً  دوره  یک 
کشتی ایران و جهان که به سبب جراحی پای 
آسیب دیده و مداوای آن صورت گرفت در یک 
میدان بین المللی آن هم یک وزن بالاتر حضور 
می یافت، تنها سه مسابقه برگزار کرد و حاصل 
آن دو پیروزی و یک شکست بود. در همین سه 
مسابقه نیز حریفان کریمی نام و نشانی در جهان 
کشتی نداشتند.  بهترین کشتی گیری که نماینده 
ما با وی دست و پنجه نرم کرد؛ یعنی کولین مور 
آمریکایی، فقط عنوان نایب قهرمانی امیدهای 
جهان را در کارنامه افتخارات خود دارد. از قضا 
چهره  همین  مقابل  ما  صاحب نام  کشتی گیر 
بی نام و نشان بازنده شد تا یکی از شگفتی های 
واقعیت  بخورد.  رقم  مسابقات  از  دوره  این 
این است که کریمی با توجه به قد و قواره ای 
و فیزیک بدنی، کشتی گیری است که باید در 
کند  مبارزه  در۹۲کیلوگرم  نهایتاً  یا  و  وزن۸۶ 
چنانکه  قبلاً در ۸۶کیلوگرم کشتی می گرفت اما 
به دلیل ظهور چهره شاخصی چون حسن یزدانی، 
مجبور شد به وزن ۹۲کیلو کوچ کند.  از آنجایی 
که وزن یادشده المپیکی محسوب نمی شود، لذا 
کریمی بازهم یک وزن بالاتر رفت تا مگر بتواند 
خود را در جمع ۹۷کیلویی ها جای دهد. وزنی 
که شاید با اندکی خوش شانسی، او را به دوبنده 
تیم ملی برساند. با این وجود کتمان نمی توان 
کرد که این کشتی گیر تند و تیز و زیرگیر هنوز 
در وزن جدید جا نیفتاده. تازه اگر بتواند خود 
را با شرایط وفق دهد فیزیک بدنی وی  طوری 
وزن  شاخص  چهره  سه  با  بتواند  که  نیست 
۹۷کیلو داخلی یعنی محمدحسین محمدیان، 
علی شعبانی و مجتبی گلیج حضور برابری کند. 
کریمی شانس آورد که در ایتالیا نامدارانی چون 

سعدالله یف، اسنایدر، اوکادیزه و برخی دیگر از 
چهره های شاخص حضور نداشتند و گرنه معلوم 
نبود بتواند از کمند این چهره های قدرتمند به 
برای  گزینه  بهترین  شاید  کند.  عبور  سلامت 
کریمی این باشد که با کاستن از کیلوهای اضافه 
باردیگر خود را در قامت یک ۹۲کیلوی تمام عیار 
نشان داده و در رقابت های جهانی سال جاری 
که پس از بازی های المپیک برگزار خواهد شد 

پیراهن تیم ملی را برتن کند.
سهمیه  ۹۷کیلوگرم  وزن  در  هنوز  ایران  تیم 
احتمال  به  اما  نیاورده  دست  به  را  المپیک 
جوان  که  دارد  وجود  امیدواری  این   فراوان 
برازنده ای به نام محمدحسین محمدیان، فرزند 
عسگری محمدیان همان مرد نقره ای جهان و 
المپیک بتواند در رقابت های گزینشی قاره ای 
خواهد  برگزار  قزاقستان  در  فروردین ماه  که 
البته  کند.  برای کشورمان کسب سهمیه  شد 
در  المپیک  به  اعزامی  کشتی گیر  نام  هنوز 
وزن ۹۷کیلوگرم مشخص نیست زیرا  پس از 
نفرات  انتخابی  تازه مسابقات  کسب سهمیه، 
برتر شرکت کننده در المپیک را تعیین می کند. 
بنابراین کریمی یک بار دیگر این شانس را دارد 
تا خود را در مصاف با مدعیان این وزن مورد 

سنجش قرار دهد.
بهنام احسان پور دومین نماینده ما در مسابقات 
جام پلیکونه ایتالیا بود که حتی بدتر از کریمی 
۶۱کیلوگرم  وزن  برنز  مدال  که  او  کرد.  مبارزه 
در  را  قزاقستان  رقابت های جهانی۲۰۱۹ جهانی 
ویترین افتخارات خود دارد، در نخستین مبارزه 
خود مقابل حریف بی نام و نشانی از هندوستان 
شکست خورد تا او نیز طی اولین مبارزه جدی 

خود در یک وزن بالاتر ناکام باشد.
داشتند  نظر  در  احتمالاً  ملی  تیم  فنی  کادر 
چنانچه احسان پور در ایتالیا نتیجه موردنظر را 
کسب کرد او را به میدان گزینشی قاره ای نیز 
اعزام کنند. اکنون اما روشن نیست که وی با 
این نتیجه، شانسی برای پوشیدن پیراهن تیم 

ملی خواهد داشت یا خیر؟
نتایج  و  اوضاع  به  توجه  با  می رسد  نظر  به 
ایتالیا  به  اعزامی  ملی پوش  دو  کشتی های 
و  فنی  کادر  برای  آن ها  از  هیچکدام  عملکرد 

علاقه مندان کشتی راضی کننده باشد.

در رقابت های بین المللی پلیکونه ایتالیا چه می گذرد؟

عملکرد ضعیف کریمی و احسان پور

گزارش ورزشی

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

تیم ایران هنوز در وزن ۹۷کیلوگرم سهمیه 
المپیک را به دست نیاورده اما به احتمال 
فراوان این  امیدواری وجود دارد که جوان 
برازنده ای به نام محمدحسین محمدیان، 
مرد  همان  محمدیان  عسگری  فرزند 
در  بتواند  المپیک  و  جهان  نقره ای 
رقابت های گزینشی قاره ای که فروردین ماه 
برای  شد  خواهد  برگزار  قزاقستان  در 
کشورمان کسب سهمیه کند. البته هنوز 
نام کشتی گیر اعزامی به المپیک در وزن 
۹۷کیلوگرم مشخص نیست زیرا  پس از 
انتخابی  مسابقات  تازه  سهمیه،  کسب 
را  المپیک  در  شرکت کننده  برتر  نفرات 
تعیین می کند. بنابراین کریمی یک بار دیگر 
این شانس را دارد تا خود را در مصاف با 
مدعیان این وزن مورد سنجش قرار دهد.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی ستوده روان«ورزشی

 - پیشکسوت فقید والیبال - را گرامی می دارد

طباطبایی: پیگیر برنامه های تیم ملی هستیم
رامین طباطبایی گفت: به فیبا آسیا اعلام کرده ایم زمان جدید باید به 

گونه ای اعلام شود که فرصت یک تا یک و نیم ماهه برای آماده سازی 
و اعزام تیم داشته باشیم نه اینکه در معذوریت دو هفته ای قرار 

بگیریم. این کنفدراسیون اما فعلاً نه محل جدید مسابقات و نه 
زمان جدید را مشخص کرده کرده است.

لیگ بین المللی اسکی آلپاین به میزبانی البرز آغاز شد 
لیگ بین المللی اسکی آلپاین از دیروز به میزبانی پیست بین المللی دیزین استان البرز 

آغازشد. مدیرداخلی پیست بین المللی دیزین البرز گفت: این دوره از رقابت ها 
به مدت سه روز و باحضور ۳۵ورزشکار در ۲بخش آقایان و بانوان درحال 

برگزاری است.صادق کلهر افزود: ورزشکارانی ازکشورهای ارمنستان، ترکیه 
و استان های البرز، تهران، فارس و اصفهان در این رقابت ها حضوردارند.

برای کسب سهمیه المپیک از چهار سال قبل آماده ترم
ملی پوش تنیس روی میز بانوان کشورمان گفت: نسبت به چهارسال پیش 

که برای المپیک ریو کسب سهمیه کردم، درشرایط بدنی و روحی بهتری 
قرار دارم. ندا شهسواری با ابرازرضایت از شرایط تمرینی که در قالب 

اردوی تیم ملی تنیس روی میز داشته، گفت: دقیقاً یک سال و سه 
ماه از تمام میادین و مسابقات دور بودیم.

بازی رده بندی والیبال برگزار نمی شود
درپایان مرحله نیمه نهایی سی وچهارمین دوره رقابت های لیگ برتر والیبال، تیم های 

هراز آمل و سپاهان به ترتیب باشکست مقابل تیم های شهرداری ارومیه و فولاد 
سیرجان، ازراهیابی به فینال بازماندند.قراربود دوتیم بازی رده بندی را برای تعیین 

جایگاه سوم برگزارکنند اما باتصمیم فدراسیون والیبال و موافقت دوباشگاه، 
دیدار رده بندی انجام نمی شود وعنوان سوم مشترک به دوتیم اعطا خواهدشد.

عسگری: عملکرد قابل قبولی در صوفیه داشتیم
سرمربی تیم ملی تکواندو درخصوص عملکرد تکواندوکاران کشورمان دررقابت های 

بین المللی تکواندو صوفیه گفت: یک تورنمنت سنگین را در صوفیه پشت 
سر گذاشتیم و برخی نفرات به دلیل همین دوری بیش از یک ساله از 

مسابقات بین المللی، زمین را گم کرده بودند.اما درمجموع عملکرد قابل 
قبولی داشتیم و نتایجی را هم که واگذار کردیم، خیلی نزدیک بود.

برترین های جام »متئو پلیکونه« کشتی ایتالیا مشخص شدند
رقابت های بین المللی کشتی جام متئو پلیکونه ایتالیا که جزو مسابقات 

رنکینگ رقابت های جهانی۲۰۲۱ نروژ محسوب می شود روزهای ۱۴ 
تا ۱۷اسفندماه در شهر رُم ایتالیا برگزارشد. تیم ایران با دونماینده 

آزاد در این مسابقات حضوریافته بود که علیرضا  درکشتی 
کریمی دروزن ۹۷کیلوگرم صاحب مدال نقره شد.

NBA رکورد تاریخ غول یونانی در
رکورد  موفق شد  یونان  ملی  تیم  و  جهان  بسکتبال  ستاره  فوق 

تاریخی را در مسابقات NBA ثبت کند. بامداد روزدوشنبه- 
۱۸اسفند مسابقه آل استار NBA ۲۰۲۱ برگزار شد که تیم 

لبران جیمز موفق شد با نتیجه ۱۵۰ - ۱۷۰ مقابل تیم کوین 
دورنت به پیروزی برسد.

درباره بازگشت تیم ملی فوتبال زنان به رنکینگ فیفا بحث شد
نایب رئیس سوم پیشین فدراسیون فوتبال می گوید: موفقیت تیم 

ملی فوتبال بانوان و بازگشت این تیم به رنکینگ فیفا از جمله 
مسائل مهمی است که برای تیم بانوان یک بازی دوستانه با 

بلاروس در خردادماه تدارک دیده شده است. درباره مسائل 
دیگر هم بحث شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

دیگر داستان بسته شدن پنجره های نقل و انتقالات در فوتبال 
ما، از قصه ی حسین کرد شبستری هم معروف تر است، هر 
سال با نزدیک شدن به فصل نقل و انتقالات، مبحث بدهی  های 
ریز و درشت، تیم های فوتبالِ ایران گشوده می شود و تا پایان 
نقل و انتقالات با باز و بسته شدن پنجره های نقل و انتقالاتی 

تیم ها ادامه می یابد.
در بین همه ی تیم های بدهکار، بدون شک ابر بدهکاران فوتبال 
ما، سرخابی های پایتخت هستند، سالیان مدیدی است که از 
بدهی های میلیاردی آن ها سخن گفته می شود، اما باشرایطی 
که هرسال به لیست بدهی های آن ها افزوده می شود، استقلال 
و پرسپولیس، تا زمانی که در خطر محرومیت قرار نگیرند، 

قدمی برای پرداخت بدهی هایشان برنمی دارند.
چند روز پیش در شرف دیدار پرسپولیس و صنعت نفت، 
جدید  خرید  ترابی،  مهدی  کردن  بازی  اجازه  درخصوص 
از  آمد، پس  پایتخت حواشی متعددی پیش  سرخپوشان 
انتشار لیست بلند بالای طلبکاران پرسپولیس، کارت بازی 
شدید  اعتراض  با  امر  همین  و  نشد  صادر  ترابی  مهدی 

پرسپولیسی ها همراه شد.
پس از این فعل و انتفعالات، جمشید نورشرق، رئیس کمیته 

اعلام  مصاحبه ای  در  فوتبال  فدراسیون  وضعیت  تعیین 
کرد:»غیر از پرسپولیس تیم های دیگری هم هستند که پنجره 
آن ها به خاطر بدهی داخلی بسته است. اینکه یک باشگاه هیچ 
اقدامی نکند و فقط مهلت بخواهد، زیبنده فوتبال ما نیست و 

برای باز شدن پنجره باید اقداماتی انجام شود«.
اما تنها پس از گذشت ۲۴ ساعت، باشگاه پرسپولیس در 
بیانیه ای اعلام کرد:»پنجره نقل و انتقالات باز شد. این تصمیم 
در پی آن اتخاذ شد که صحبت های تلفنی و حضوری بسیاری 
پرسپولیس  باشگاه  و  در ۲۴ ساعته گذشته صورت گرفت 
رضایت  جلب  برای  خود  اقدامات  تائید  در  هم  را  اسنادی 

طلبکاران و بستن پرونده ها ارائه کرد.
بر این اساس، اقدام برای ثبت قرارداد مهدی ترابی نیز انجام شد 
و این بازیکن از هم اکنون مشکلی برای همراهی سرخپوشان 

در رقابت های داخلی و بین المللی نخواهد داشت«.
اما ابهام اصلی اینجا است، در شرایطی که فدراسیون فوتبال از 
جدیت در عمل سخن می گفت، طی ۲۴ ساعت با تغییری ۱۸۰ 
درجه و عدم رضایت چندین طلبکار پرسپولیس، پنجره نقل و 
انتقالاتی باز شد و ترابی و مغانلو قراردادهایشان را ثبت کردند.

درحالی که شهاب الدین عزیزی خادم، در صحبت ها و اهداف 
انتخاباتی اش از شفافیت و عدالت صحبت می کرد، فدراسیون 
تحت اداره او، در وهله اول باید در این موضوع مهم شفاف 
عمل کند وگرنه در همین آزمون اول هم نمره قبولی دریافت 
نکرده اند، زیرا در شرایطی که هنوز هم عده ای از طلبکاران 
مبلغی را به عنوان پرداخت بدهی هایشان دریافت نکرده اند و 
رضایتی هم از این بابت نداده اند، چطور یک شبه، پنجره نقل و 

انتقالاتی پرسپولیس باز شد؟
طبق اعلام باشگاه پرسپولیس، »طی صحبت های تلفنی و 

حضوری« مشکل باشگاه حل شده و به عدم پرداخت طلب های 
افرادی چون، سوشا مکانی، شایان مصلح و فرزاد حاتمی که 
هر سه با اعلام تخلف مشترک فدراسیون فوتبال و پرسپولیس 
قصد شکایت به کنفدراسیون آسیا را دارند، اشاره ای نشده است، 
همچنین باشگاه از از » تعهد مالی » برای علت باز شدن پنجره 
نقل و انتقالاتی صحبت می کنند، حال با این شرایط که از 
مبحث و مفاد تعهد مالی هم، هیچ اطلاعی نداریم و طبق 
معمول شفاف سازی در فوتبال زیر صفر است، صحبت های 
فوتبال، می تواند  فدراسیون  با مسئولان  تلفنی و حضوری 
عدله ی مناسبی برای دیگر تیم ها هم باشد؟ حالا به نظر شما با 
این عملکرد عجیب فدراسیون، بی قانونی در فوتبال ایران بیش 

از این شیوع پیدا نمی کند؟
روی  که  فشاری  و  شرایط  با  متناسب  که  اوصاف  این  با 
و  قانون  دقیقه  به  دم  گذاشته می شود،  فوتبال  فدراسیون 

تبصره ی جدید وضع شود که فوتبال را نمی شود اداره کرد.
اصلا نکته اساسی اینجا است که با این وضع شلم شوربای 
بدهی ها که بخشی از این طلب ها از چندین سال گذشته باقی 
مانده است، چطور پرسپولیس مجوز حرفه ای برای شرکت در 
مسابقات لیگ قهرمانان آسیا را در این چند سال دریافت کرده 

است؟
آن طور که مشخص است، بعید است در این مبحث هم 
فدراسیون فوتبال درست عمل نکرده است، حالا اصلا باید 
دید با چنین جو متشنجی از شکایت های سوشا، مصلح و 
حاتمی بازهم پرونده ای جدید در فوتبال ما بوجود می آید یا 
وضع قوانین خلق الساعی برای پرسپولیسی ها خوش یمن 

خواهد بود.
در آخر هم باید این پرسش را مطرح کرد، اگر قرار به حل 

این موضوع به این شکل بود، چرا از ابتدا لیست طلبکاران 
منتشر شد؟

هنوز هم درخصوص لیست طلبکاران استقلال صحبتی نشده 
است، گرچه مدیران آبی ها اعتقاد دارند در ابتدای فصل برای 
اخذ مجوز حرفه ای و شرکت در مسابقات آسیایی با پرداخت 
بدهی ها و جلب رضایت طلبکاران اقدامات لازم را انجام داده اند، 
در شرایطی که حتی اگر این موضوع هم صحت نداشته باشد 
طلب  پرداخت  از  پس  استقلال،  پنجره  شدن  باز  درصورت 
فوتبال  فدراسیون  داخلی ها،  بدهی  پرداخت  برای  بودروف، 
نمی تواند کار خاصی انجام دهد و باید مثل پرسپولیس با 
استقلال برخورد کند، مشکل همین جا است که گفتیم با این 
وضعیت بی قانونی بیداد می کند و نمی شود فوتبال را اداره کرد.

»شفافیت در اجرای قانون«، اولین آزمون فدراسیونِ خادم؛

با این وضع که نمی شود فوتبال را  اداره کرد!

داستان جلد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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